
 OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z  28. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 13.06.2025 v zasadačke 

obecného domu v Bijacovciach so začiatkom o 18.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod 

číslom  31/2025-05, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

− starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

− poslanci OZ: Roman Bežilla Ing. Bohuš Dzugas, Mgr, Mária Krupová, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa o plnení uznesení 

3. Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2024 

4. Záverečný účet obce za rok 2024 

5. Správa kontrolóra obce k záverečnému účtu obce 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

7. ZŠ s MŠ – zápis detí 

8. Deň obce 

9. Výstavba v obci 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver  

 

K bodu 1 : 

 

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 28. zasadnutia  OZ 

navrhol Mgr. Anetu Fabianovú. Za overovateľov zápisnice navrhol p. Romana Bežillu a p. Ing. 

Bohuša Dzugasa . Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 6 poslanci  OZ, čím 

je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania.  

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal správy o plnení uznesení z 4. mimoriadneho zasadnutia OZ a 27. 

zasadnutia OZ /správa tvorí prílohu zápisnice/. K predneseným správam nemali poslanci 

pripomienky a starosta dal o správe plnenia uznesení hlasovať.  

 

 

Uznesenie č. 1 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 27. zasadnutia OZ 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 4. mimoriadneho zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodu 3 : 

 

Správa audítora bola poslancom zaslaná, k správe nemali poslanci žiadne výhrady. Starosta dal 

o správe audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2024 hlasovať.  

 

 

Uznesenie č. 3  

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

             a) správu audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2024 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodom 4 a 5: 

Hlavná kontrolórka obce JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, prečítala správu hlavného kontro-

lóra o výsledku vykonanej kontroly. Súčasne predniesla záverečný účet obce za rok 2024,             

v ktorom informovala o hospodárení obce, dosiahnutých príjmoch a realizovaných výdavkoch, 

ako aj o celkovom výsledku rozpočtového hospodárenia. Skonštatovala, že záverečný účet 

spĺňa všetky zákonné náležitosti a bol zverejnený na úradnej tabuli v zákonom stanovenej le-

hote.  Uviedla, že sa nestretáva často s tým, aby obec schvaľovala schodkový návrh rozpočtu, 

čo nastalo pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2024 a to bežný rozpočet bol schválený ako schod-

kový a celkový rozpočet bol schválený ako vyrovnaný. Nasledovne konštatovala, že obec má 

nízku úverovú zadlženosť pričom dlh obce ku koncu roka 2024 bol 99 996,00 eur čo predsta-

vuje  8,63 %. Rovnako uviedla, že všetky finančné vzťahy a záväzky boli k 31. 12. 2024 riadne 

vysporiadané, vrátane záväzkov voči štátu, dodávateľom, ako aj voči zamestnancom a iným 

subjektom.  



V závere uviedla, že obec v roku 2024 hospodárila s celkovým prebytkom 43 345,27, ktorý na-

vrhuje použiť na tvorbu rezervného fondu obce a zároveň odporúča schváliť celoročné hospo-

dárenie obce Bijacovce bez výhrad. 

Následne k uvedenému bodu starosta otvoril diskusiu, v ktorej sa poslanci zhodli na ponechaní 

časti prebytku na účte rezervného fondu a to vo výške 10% v celkovej sume 4 400,00 eur a zvy-

šok prebytku zapojiť do rozpočtu obce. Starosta dal hlasovať o záverečnom účte za rok 2024.  

 

Uznesenie č. 4 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za rok 2024 

 

     B.  s c h v a ľ u j e 

a) záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce Bijacovce za rok 2024 bez 

výhrad 

b) hospodárenie obce za rok 2024, ktorého je prebytok vo výške  43 345,27 eur 

c) použitie prebytku hospodárenia za rok 2024 v celkovej výške  na tvorbu 

rezervného fondu 

d) ponechanie na účte rezervného fondu čiastku v sume 4 400,00 eur 

e) zapojenie do rozpočtu bežného roka v sume 38 945,27 eur 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

 

K bodu 6:  

Hlavná kontrolórka obce JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, predložila obecnému zastupiteľstvu 

návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2025, ktorý zahŕňa kontrolu vybavovania sťažností 

a petícií, plnenia uznesení OZ, finančnú kontrolu a kontrolu čerpania rozpočtu obce. Plán tiež 

obsahuje oboznámenie sa s majetkom obce, súčinnosť pri výstavbe IBV, podávanie stanovísk 

k rozpočtovým opatreniam a aktívnu účasť na zasadnutiach OZ.  Zároveň skonštatovala, že 

plán bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote. Následne starosta otvoril diskusiu k uvede-

nému bodu, v ktorej okrem iného sa dohodol s p. kontrolórkou na spoločnom stretnutí na obec-

nom úrade raz za mesiac, keďže nie všetky záležitosti sa dajú riešiť elektronicky. Hlavná kon-

trolórka obce JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, zároveň vyjadrila svoju nápomocnosť poslan-

com ako aj zamestnancom obecného úradu, a to nielen pri osobných stretnutiach, ale aj pri 

riešení aktuálnych záležitostí. Po diskusii dal starosta o návrhu plánu kontrolnej činnosti             

na 2. polrok 2025 hlasovať. 

 

 

 

 



Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

 

K bodu 7: 

 

Starosta prečítal žiadosť zo ZŠ s MŠ ktorá bola doručená na obecný úrad dňa 04.06.2025. Na 

budúci rok je do prvého ročníka zapísaných 9 detí a 2 deti opakujú ročník. Celkový počet žiakov 

pre budúci rok v MŠ - 40 a ZŠ – 56. Budúci rok bude v štvrtom ročníku končiť 19 detí čím sa 

výrazne zníži počet žiakov na škole. Poslanci upozornili na potrebu zistiť informácie o spájaní 

tried. P.  Mgr. Krupová predložila návrh pre počet žiakov 11 v prvom ročníku šk. roka 2025/26. 

starosta dal o návrhu hlasovať  

 

Uznesenie č. 6 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) počet detí v prvom ročníku šk. roka 2025/26  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

K bodu 8: 

Starosta informoval poslancov o stretnutiach ohľadom organizácie dňa obce. p. Šmihuľa 

predložil návrh zo stretnutí oceniť cenou obce Bijacovce: 

 

• Misijnú spoločnosť sv. Vincenta de Paul vz. P. ThLic Tomášom Brezánim, CM, 

• Mgr. Jána Sňahničana, CM, 

• Mgr. Marcela Šiškoviča, 

• Jána Šefčíka  

• Michala Zajaca 

• Mgr. Jána Pivovarnička 

• Mgr. Juraja Adamca 

• Mons. prof. ThDr. Jozefa Jaraba, PhD.   



 

P. Šmihuľa navrhol udeliť p. Mgr. Jánovi Pivovarničkovi čestné občianstvo, táto možnosť bola 

po diskusii zamietnutá z dôvodu časovej tiesne. P. Dzugas sa vyjadril k navrhovanému zoznamu 

ľudí, ktorí majú byť ocenení cenou obce Bijacovce, aby boli do zoznamu zaradení napr. 

najstarší obyvateľ/ka, občania ktorí významne prispeli k aktivitám a rozvoju obce napr. 

dlhoročných členov jednotlivých zložiek a pod. Po diskusii sa dohodli na tom ponechať 

pôvodný zoznam o ktorom dal starosta hlasovať.  

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) udeliť cenu obce Bijacovce Misijnej spoločnosti sv. Vincenta de Paul zastúpenou     

p. ThLic  Tomášom Brezánim, CM, 

b) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Jánovi Sňahničanovi, CM, 

c) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Marcelovi Šiškovičovi 

d) udeliť cenu obce Bijacovce  Jánovi Šefčíkovi 

e) udeliť cenu obce Bijacovce  Michalovi Zajacovi 

f) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Jánovi Pivovarničkovi 

g) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Jurajovi Adamcovi 

h) udeliť cenu obce Bijacovce  Mons. prof. ThDr. Jozefovi Jarabovi, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

V diskusii ku dňu obce sa dohodlo, že jednotlivé zložky sa medzi sebou dohodnú na cene gu-

ľášu. Zároveň starosta obce bol poverený osloviť zložky obce o spoluprácu a pomoc pri prí-

prave a realizácii dňa obce. 

 

K bodu 9 : 

Chodníky pred úradom – starosta informoval poslancov o úspešnej realizácii chodníkov pred 

Obecným úradom. Rovnako informoval o uskutočnenej kolaudácii tejto stavby a o zámere po-

dať žiadosť o platbu za realizáciu projektu. 

Fasáda s. č. 2 – starosta informoval o stretnutí s pamiatkarom v priebehu nasledujúceho týždňa, 

ktorý musí odsúhlasiť výber farieb. Žiadosť o platbu následne bude podávať p. Tatranský 

z MAS LEV o. z. 

 

IBV -  starosta informoval poslancov o komunikácii s p. Kovalčíkom, ktorému bola zapožičaná 

celá projektová dokumentácia týkajúca sa plánovanej IBV.  Do diskusie sa zapojil p. Ing. 

Dzugas, ktorý vyjadril nesúhlas s týmto postupom a upozornil na to, že dokumentácia bola 

odovzdaná bez akejkoľvek zmluvy o zapožičaní.  

 

ČOV – starosta informoval poslancov o komunikácii s viacerými ľuďmi z PSK na otvorení 

ZSZS, o možnosti pripojenia na ČOV – skonštatoval že, s pripojením nie je problém technický 

ale skôr administratívny, pretože ČOV má kapacitu na pripojenie.  



 

Izba ľudových tradícií – Poslanci obecného zastupiteľstva spolu so starostom obce diskutovali 

o možnosti presťahovania Izby ľudových tradícií z objektu súpisné číslo 2 do priestorov býva-

lého baru. Ako zásadný problém sa ukázala potreba finančných prostriedkov na rekonštrukciu 

týchto priestorov, ktoré však obec v súčasnosti nemá k dispozícii, a zároveň nebola vyhlásená 

žiadna vhodná výzva na získanie externého financovania. V rámci rokovania sa poslanci záro-

veň informovali u starostu ohľadom novej upravenej zmluvy pre pána Čipkára. Starosta uvie-

dol, že zmluvu má k dispozícii, avšak zatiaľ nebola podpísaná. Poslanci mu vytkli, že zmluva 

nebola predložená na schválenie obecného zastupiteľstva, ako by bolo žiaduce. OZ sa spoločne 

dohodlo, že Izba ľudových tradícií zostane zatiaľ na svojom pôvodnom mieste. Možnosť re-

konštrukcie a budúceho využitia priestorov bývalého baru bude predmetom ďalších diskusií a 

riešení v budúcnosti. 

Cesta k RD – starosta informoval poslancov o dohode s predsedom družstva, že cestu spraví 

RD, malo sa tak stať do 31.5., avšak nestalo sa starosta informoval že im dá čas ešte do konca 

júna, ak cestu nespravia tak diery bude opravovať obec na vlastné náklady po ukončení fasády 

na s.č. 2.  

K bodu 10:  

V bode rôzne predniesol starosta informáciu o dohode medzi obcou a p. Tomášom Jarábom         

a p. Antóniou Sivákovou, na odpredaji pozemkov pre IBV Sever. P. T. Jaráb vlastní parcelu           

č.  279 v podiele 1/1, vo výmere 1888 m2  a p. A. Siváková vlastní parcelu č. 280 v podiele 

11/48 vo výmere 1548 m2.  P. Dzugas navrhol nevykupovať zatiaľ pozemok od p. Sivákovej 

vzhľadom na to, že pozemky medzi už odkúpenými pozemkami a pozemkom p. Sivákovej nie 

sú vo vlastníctve obce a nie je zrejmé, že majitelia týchto pozemkou sú ochotní tieto pozemky 

obci odpredať. Navrhol riešiť kúpu pozemku až keď obec odkúpi aj ostatné pozemky, s čím 

poslanci súhlasili a zároveň navrhli prerokovať  zámenu pozemkov.  Starosta dal hlasovať o ná-

vrhu na výkup pozemku od p. Jarába  

 

Uznesenie č. 8 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) Výkup pozemkov za cenu 6,00 eur za m2 od p. Tomáša Jarába,  parcela 

registra E, parcelné číslo 279 vo výmere 1888 m2 , druh pozemku – orná pôda                  

v podiele 1/1 k celku 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

 

 

Starosta obce predložil žiadosť p. Alojza Šiškoviča na vysporiadanie vlastníckych práv a to 

odkúpením pozemku podľa predloženého geometrického plánu parcela KN - C  č. 100 k. ú. 



Bijacovce s výmerou 30m2  vo vlastníctve obce evidovanej na LV č. 1. K uvedenému návrhu 

starosta otvoril diskusiu. OZ navrhuje spracovať zámer prevodu uvedeného pozemku ako 

prípad osobitného zreteľa v prospech žiadateľa z dôvodu dlhodobého užívania pozemku. 

O návrhu uznesenia dal starosta hlasovať.  

 

Uznesenie č. 9 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

        a) spracovanie zámeru prevodu pozemku parcela  KN-C č. 100 k .ú. Bijacovce 

evidovaného na LV č. 1 vo vlastníctve obce Bijacovce ako prípad osobitného zreteľa 

v prospech p. A. Šiškoviča 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

Starosta informoval poslancov o nedostatku prostriedkov na bankových účtoch obce na účel 

uhradenia faktúr spojených s výstavbou chodníkov doplatok 7 000,00 eur a rekonštrukcie 

fasády múzea – budova s. č. 2 v celkovej sume 10 900,00 eur. Faktúry musia byť uhradené do 

30.06.2025,  aby sme mohli podať ŽOP na refundáciu prostriedkov, ktoré nám budú preplatené. 

K uvedenému bodu otvoril diskusiu, v ktorej poslanci  navrhli, použiť na úhradu faktúr 

prevedené prostriedky z prebytku hospodárenia za rok 2024. V prípade nedostatku finančných 

prostriedkov z prebytku poslanci navrhli využiť finančné prostriedky z účtu rezervného fondu  

v sume 17 900,00 eur na úhradu týchto výdavkov. Starosta dal o uvoľnení prostriedkov 

z rezervného fondu hlasovať.  

 

 Uznesenie č. 10 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

           a)   úhradu faktúr z prebytku hospodárenia za rok 2024 

b) presun finančných prostriedkov z rezervného fondu na vyplatenie faktúr spojených 

s rekonštrukciou fasády a výstavby chodníkov v sume 17 900,00 eur 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  



 

Následne p. Ing. Dzugas predložil návrh pri využití finančných prostriedkov rezervného 

fondu, aby tieto prostriedky  v plnej sume 17 900,00 eur boli bezodkladne po refundácii 

vrátené na účet rezervného fondu obce. Starosta dal o tomto návrhu hlasovať.  

 

Uznesenie č. 11 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

        a) bezodkladné vrátenie finančných prostriedkov v sume 17 900,00 eur na účet 

rezervného fondu po refundácii projektov 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,                                  

Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

K bodu 11:  

P. Šmihuľa navrhol poslancom aby sa zložili a kúpili cenu do tomboly na deň obce, s čím 

súhlasili, taktiež aby bola obec uprataná čo má zabezpečiť starosta prostredníctvom ľudí na 

aktivačných prácach.   

V rámci diskusie sa prihlásil o slovo pán Ing. Dzugas, ktorý pripomenul potrebu opravy 

motorového vozidla, o ktorú sa mal postarať starosta. Starosta na to reagoval s tým, že uvedený 

problém vyrieši do najbližšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Starosta ďalej informoval prítomných o pretrvávajúcom probléme s túlavými psami. Uviedol, 

že podobné ťažkosti riešia aj iné obce, čo potvrdili diskusie so starostami počas zasadnutia 

ZMOS-u. Na tomto fóre zaznelo, že sa pripravuje návrh zákona, ktorý by sa mal touto 

problematikou zaoberať na úrovni Národnej rady SR. Z tohto dôvodu je v súčasnosti potrebné 

vyčkať na legislatívne riešenie. Starosta zároveň poukázal na to, že vzhľadom na to, že psy 

často nie sú čipované, je identifikácia ich majiteľov značne komplikovaná. Financovanie ich 

odchytu by navyše predstavovalo pre obec výraznú finančnú záťaž.  

 

Pán Ing. Dzugas v diskusii taktiež upozornil na situáciu, ku ktorej došlo počas tréningu DHZ. 

V tom istom čase prebiehal tréning detských futbalistov, ktorí sa snažili dostať do šatní cez 

okno, ktoré im pravdepodobne niekto úmyselne nechal pootvorené na vetračku, nakoľko nemali 

k dispozícii kľúče. Ďalej pripomenul, že pri zakúpení futbalových brán existovala dohoda, že 

budú po použití riadne zamykané. Táto dohoda sa však nedodržiava. Keď na túto skutočnosť 

upozornil, bolo mu povedané, že sa ho to netýka, nakoľko sa nejedná o jeho majetok. Nakoľko 

Ing. Dzugas je poslancom obce je istým spôsobom zodpovedný za nakladanie s obecným 

majetkom a futbalové šatne, ich príslušenstvo a futbalové bránky sú obecným majetkom.  

Poslanci tiež poukázali na opakované návštevy pána Ivana v priestoroch obecnej budovy 

v nočných hodinách, pričom daná osoba nenesie žiadnu zodpovednosť za obecný majetok, 

nakoľko s klubom nemá uzatvorenú žiadnu dohodu o hmotnej zodpovednosti. Následne sa p. 

starosta, ako člen výboru vyjadril, že dané veci ohľadom kľúčov preriešia v klube  

 



Poslanci poprosili starostu aby zabezpečil odvoz kontajnera na textil, pretože zbytočne 

provokuje na zbernom dvore  a už nie je využívaný.  

Starosta informoval o umiestení VOK v priebehu týždňa. Poslanci opäť upozornili starostu, že 

pracovníci MOaPS, nedodržiavajú stanovený harmonogram. P. Topoliová informovala 

o priebehu kontroly, že všetko dopadlo v poriadku. Starosta informoval že zamestnancom 

objednal trička s označením MOaPS.   

Starosta informoval o dotácií na detské ihrisko, že zatiaľ neprišli žiadne informácie, nie len nám 

ale nikomu s kým komunikoval. Rozprával aj s pánom, ktorý žiadosť vypracovával a ani on 

nemá žiadne informácie.  

p. Ing. Dzugas opätovne upozornil na požívanie alkoholických nápojov, ktoré bolo prejednané 

pred časom na OZ, že nedošlo k náprave a je potrebné vypísať výberové konanie na miesto 

upratovačky, upozornil že v prípade ak sa niečo stane na pracovisku zodpovedná bude obec.   

 

Do miestnosti sa dostavil p. Seman, chcel sa informovať ako to vyzerá s rekonštrukciou cesty 

k RD, pretože mu bolo v zime prisľúbené že cesta sa na jar opraví. Starosta mu situáciu vysvetlil 

tak ako aj poslancom počas OZ. P. Seman tiež upozornil na to, že ulica je zanedbávaná a často 

tam nie je upratané a po kosení tam ostáva neporiadok, a všetko splavuje z osady po danej ulici.  

 

p. Zajac upozornil p. Semana, že boli sťažnosti že parkuje auto na priestranstve pri altánku. 

Vyjadril nesúhlas s výstavbou daného altánku,  sťažoval sa na ruch v altánku, v neskorých 

nočných hodinách.  

 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  13.06.2025 

 

Zapisovateľ: Mgr. Aneta Fabianová                    .............................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: Roman Bežilla        .............................................................. 

   

       Ing. Bohuš Dzugas                  ….......................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

U Z N E S E N I A 

 

z 28. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa  13.06.2025 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 28. zasadnutí prerokovalo: 

 

• Správa o plnení uznesení 

• Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2024 

• Záverečný účet obce za rok 2024 

• Správa kontrolóra obce k záverečnému účtu obce 

• Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

• ZŠ s MŠ – zápis detí 

• Deň obce 

• Výstavba v obci 

• Rôzne 

• Diskusia 

• Záver  

 

 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 27. zasadnutia OZ  

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 4. mimoriadneho zasadnutia OZ  

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 



 

 

 

 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

             a) správu audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2024 

 

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 4 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za rok 2024 

 

     B.  s c h v a ľ u j e 

a) záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce Bijacovce za rok 2024 bez 

výhrad 

b) hospodárenie obce za rok 2024, ktorého je prebytok vo výške  43 345,27 eur 

c) použitie prebytku hospodárenia za rok 2024 v celkovej výške  na tvorbu 

rezervného fondu 

d) ponechanie na účte rezervného fondu čiastku v sume 4 400,00 eur 

e) zapojenie do rozpočtu bežného roka v sume 38 945,27 eur 

 

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 5 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

 

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

Uznesenie č. 6 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

B. s c h v a ľ u j e 

a) počet detí v prvom ročníku šk. roka 2025/26  

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

B. s c h v a ľ u j e 

i) udeliť cenu obce Bijacovce Misijnú spoločnosť sv. Vincenta de Paul vz. P. ThLic       

j) Tomášom Brezánim, CM, 

k) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Jánovi Sňahničanovi, CM, 

l) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Marcelovi Šiškovičovi 

m) udeliť cenu obce Bijacovce  Jánovi Šefčíkovi 

n) udeliť cenu obce Bijacovce  Michalovi Zajacovi 

o) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Jánovi Pivovarničkovi 

p) udeliť cenu obce Bijacovce  Mgr. Jurajovi Adamcovi 

q) udeliť cenu obce Bijacovce  Mons. prof. ThDr. Jozefovi Jarabovi, PhD. 

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 



 

Uznesenie č. 8 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a. Výkup pozemkov za cenu 6,00 eur za m2 od p. Tomáša Jarába,  parcela registra E, 

parcelné číslo 279 vo výmere 1888 m2 , druh pozemku – orná pôda  v podiele 1/1 

k celku 

 

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

Uznesenie č. 9 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

        a) spracovanie zámeru prevodu pozemku parcela  KN-C č. 100 k .ú. Bijacovce 

evidovaného na LV č. 1 vo vlastníctve obce Bijacovce ako prípad osobitného zreteľa 

v prospech p. A. Šiškoviča 

 

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 Uznesenie č. 10 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) úhradu faktúr z prebytku hospodárenia za rok 2024 

b) presun finančných prostriedkov z rezervného fondu na vyplatenie faktúr spojených 

s rekonštrukciou fasády a výstavby chodníkov v sume 17 900,00 eur 

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 



 

 

 

 

Uznesenie č. 11 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

        a) bezodkladné vrátenie prostriedkov na rezervný fond po refundácii  

                            

 

v Bijacovciach,  13.06.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 


